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1. Verwelkoming en goedkeuring vorig verslag 
 
Tim heet iedereen welkom op de Algemene Vergadering en overloopt de agendapunten.  
Het verslag van de vorige vergadering wordt unaniem goedgekeurd. 
 
Correctie: de uitnodiging voor de AV’s van 2021 is foutief. De AV van oktober valt op 16 
oktober i.p.v. 14 oktober. 

 
2. Goedkeuring kandidaten bestuur 
 
Een volledig bestuur van de jeugdraad bestaat uit 6 personen, maar momenteel zijn er 
slechts 4 van de 6 zetels binnen het bestuur bezet. 
 
Er stelden zich 2 nieuwe personen kandidaat om toe te treden tot het bestuur: Louise 
Poelman en Jarne De Vadder. 
 
Er zijn geen bezwaren dat beide kandidaten toetreden tot het bestuur. We heten Louise en 
Jarne welkom in het bestuur. 
 
 
3. Goedkeuring leden Algemene Vergadering 

 
We ontvingen van Jong Groen Zottegem een aanvraag om toe te treden de jeugdraad.  
Niemand heeft hiertegen bezwaar. We heten Jong Groen welkom in de jeugdraad. 

 
4.  Evaluatie bingo 
 
De bingo werd, buiten de laatste ronde, heel tof bevonden. Het pakketje werd 
geapprecieerd.  
Volgende prijzen mogen opgehaald worden op de jeugddienst: 
- Nas: bon Reuzespelplezier 
- Marlies: 5 bonnetjes 
- Jordy: 4 bonnetjes 
- Jarne: 3 bonnetjes en bon Reuzespelplezier 
- Daphne: 2 bonnetjes 
- Bastiaan: 5 bonnetjes 
- Len: 4 bonnetjes 
- Debra: 3 bonnetjes 
- Elke: 2 bonnetjes 
- Lisa: bon Reuzespelplezier 
- Sofie: 5 bonnetjes 
- Robin: 3 bonnetjes 
- Louise: 3 bonnetjes 
- Tim: 2 bonnetjes 

 
Volgende personen beloofden tijdens de bingo te trakteren: 
- Hellen 
- Debra 
- Tim 
- Nas 
- Hellen (nog eens) 
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- Lieselotte 
 
 
 
5. Studeerruimtes 
 
Er is een A-team opgericht voor de studeerruimtes te organiseren voor de komende 
blokperiodes. 
Binnen dit A-team worden de verschillende verzuchtingen gehoord en aangepakt in 
samenwerking met de jeugddienst. 
 
Hellen maakte een draaiboek op voor de komende blokperiodes. Gedurende de 
paasvakantie wordt het OC van Velzeke opengesteld voor studenten tussen 08h en 22h.  
De studenten zullen zich per dag moeten inschrijven om in regel te blijven met de 
opgelegde Corona maatregelen. Inschrijven kan via een QR code waarop je een dag, uur 
en je naam moet opgeven. 
Bij het toekomen wordt de studenten gevraagd zich in te checken via een QR-code voor 
de contact-tracing. Er worden zo’n 45 plaatsen voorzien. De ruimte is elke dag van de 
week tijdens de blokperiode open. 
 
Naar de toekomst toe wil Hellen het draaiboek verder uitwerken, maar hiervoor zijn we nog 
op zoek naar een locatie die we permanent kunnen gebruiken tijdens de blokperiodes. 
Een van de mogelijkheden hiervoor is de kerk van Godveerdegem. 

 
De schepen geeft aan dat ze het jammer vindt dat dit kwestie initieel niet bij haar terecht 
gekomen is via de jeugdraad. Ze geeft aan dat alles besproken kan worden, ook niet-
jeugdbeweging gerelateerde of zaken die je opvangt via vrienden, … die jeugd aangaan.  
 
Hellen zoekt op hoeveel studenten er de vorige keren aanwezig waren in de 
studeerruimtes. 
 
Lisa geeft als feedback van de vorige keren dat een ruimte ter beschikking werd gesteld 
dat men best voldoende stopcontacten voorziet want die was vorige keren niet altijd het 
geval. 
 
I.v.m. het internet geeft Hellen aan dat er wifi aanwezig gaat zijn in de ruimte, maar dat 
dit netwerk een normale capaciteit gaat hebben. Het za l dus niet mogelijk zijn om met 40 
mensen tegelijk de lessen te streamen. Studenten bereiden zich best voor door thuis hun 
online lessen reeds te downloaden en onderling af te spreken. 
 
6. A-team skatepark 
 
Jakob Merchiers diende bij de schepen een voorstel in om tijdens de zomervakantie een 
pop-up skatepark te openen in Zottegem. Dit omdat er een directe nood is aan een 
skatepark voor de jongeren maar dat de effectieve bouw van het definitieve skatepark nog 
niet voor direct is. 
 
In zijn voorstel vraagt hij de schepen de skate-toestellen die momenteel beschikbaar zijn op 
de parking van de Bevegemse Vijvers te combineren met enkele zelfgemaakte toestellen en 
hiermee een tijdelijk skatepark te bouwen. Wat betreft locatie stelt hij de parking in de 
Deinsbekestraat aan het OCMW voor. Dit omdat deze locatie in het centrum van Zottegem 
valt maar toch iets verderaf woningen is. Momenteel wordt door de Corona -crisis de parking 
niet volledig benut. De grond is niet ideaal maar wel horizontaal wat al een verbetering is 
t.o.v. de parking van de Bevegemse Vijvers.  
 
Rayan vraagt zich af welk materiaal er gebruikt gaat worden om de skate -tuigen te maken.  
Bastiaan vraagt zich af of het veilig is om dergelijk tuig te maken uit hout en dit buiten te 
laten staan.  
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Jarne vraagt zich af waarom de stad niet meer springt op een skate-project zoals de 
overige buurgemeenten en meer ondersteuning biedt. Lieselotte duidt dat het aanbouwen 
van een skatepark niet zo evident is om op korte termijn te verwezenlijken. Jakob kwam 
eind-januari bij Lieslotte terecht en zij was hier direct overtuigd van en bood via de 
jeugddienst en Hellen ondersteuning waar mogelijk aan Jakob. 
 
Hellen geeft aan dat ze het een super voorstel vindt maar heeft haar vragen bij een houten 
constructie die we zelf zouden vervaardigen. Ze is persoonlijk een voorstander van 
professionele losse elementen aan te kopen en deze te plaatsen op de locatie van het pop -
up skatepark. Deze zouden daarna ook nog kunnen hergebruikt worden en bijvoorbeeld 
geplaatst worden op de parking van het Hemelrijk zodat deze het hele jaar beschikbaar zijn 
tot de aanleg van het definitieve skatepark. Hellen geeft aan dat ze liever een paar 1000 
euro meer uitgeeft aan kwalitatieve, herbruikbare toestellen. 
 
Lisa vraagt zich af of het mogelijk is om toestellen zelf te maken en daarna te laten keuren. 
Skatetoestellen zijn hierbinnen een grijze zone en het zou ook spijtig zijn moesten de 
toestellen gemaakt zijn en daarna afgekeurd worden. 
 
Simon stelt voor dat de toestellen indien aangekocht door de jeugddienst toegevoegd 
worden aan de catalogus van de uitleendienst. Op die manier is dat geen verloren 
investering. 
 
Jakob geeft aan dat er ook nog gezocht moet worden naar een praktische oplossing over 
hoe de parking goed en veilig afgesloten kan worden zodat er niet per ongeluk een 
skatebord op straat kan rollen. 
 
Voor het definitieve skatepark werd door Tibo een A-team opgericht dat het dossier 
skatepark. Deze werken een volledig dossier uit dat zal voorgelegd worden aan de focus -
groep van skaters die dit dan al dan niet kunnen goedkeuren en feedback geven. 
 
Hellen ontving deze morgen een plan van de landmeter. Hierna wil Hellen samenzitten met 
schepenen Brecht en Lieselotte om te kijken wat de vervolgstappen hierbinnen zijn.  
 
7. Generatie rookvrij 
 
Vorige Algemene Vergadering was er een voorstel om de speelpleintjes rookvrij te maken. 
Er werd beslist om in 2021 samen met Logo+ (een vereniging die ondersteuning kan 
aanbieden i.v.m. thema’s waaronder generatie rookvrij) om hier extra op in te zetten. 
 
Samen met Logo+ wil de stad in 2021 verschillende acties op poten zetten rond Generatie 
rookvrij waaronder het rookvrij maken van speelpleintjes, maar ook enkele 
sensibiliseringscampagnes. 
We zijn op zoek naar mensen die vanuit de jeugdraad het A-team willen versterken en 
meedenken over toffe ideeën. Louise geeft zich op om dat A-team te trekken, ook Lisa 
versterkt dit A-team.  
 
Bij een eerste vergadering zullen we nog een oproep lanceren om geïnteresseerden uit te 
nodigen. 
 
8. Coronasubsidie 
 
Er zijn momenteel reeds 5 jeugdverenigingen die de subsidies aangevraagd hebben i.f.v. 
Corona. De andere jeugdverenigingen die nog niet indienden, hebben nog tot 30 juni tijd om 
de aanvraag in te dienen.  
 
Hellen geeft aan dat als je twijfels hebt hoe hieraan te beginnen voor je vereniging, je haar 
steeds mag contacteren en een afspraak kan maken met haar. 
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Hellen bekijkt de mogelijkheid om een mail te versturen naar de verenigingen om aan te 
geven op welke subsidiebedragen de vereniging nog aanspraak kan maken. 
 
De Chiro’s organiseren allemaal weer activiteiten in bubbel van max 25 voor -12 jarigen en 
max 10 voor +12 jarigen. De scouts werkt nog in bubbel van max 10. 
Hangjongeren werkt momenteel steeds in groepen van 8-10 jongeren. 
Moeder Egmont geeft aan dat alles momenteel online doorgaat. Door de lichte 
versoepelingen en het mooie weer plannen ze momenteel wel buitenactiviteiten in bubbels 
van 10.  
JNM is sinds begin februari weer bezig met groepsactiviteiten in bubbels van 10. Zi j geven 
aan door Corona nieuwe leden gewonnen te hebben. 
 
Hellen vraagt of leden van de AV aanvoelen dat hun leden het moeilijk hebben of 
problemen hebben en of ze hen hierin kunnen ondersteunen en kunnen doorverwijzen indien 
nodig. 
 
De hangjongeren voelen aan dat hun leden het lastig hebben doordat ze weinig om handen 
hebben en dat ze nood hebben aan sociaal contact met hun vrienden. Hij geeft aan dat ze 
hen wel kunnen ondersteunen in de momenten waarop deze aanwezig zijn bij de 
hangjongeren sessies. Momenteel kunnen ze hun wel nog goed ondersteunen. 
 
Nas geeft aan dat SKS er reeds in het begin van het jaar op de kar van mentale 
gezondheid gesprongen zijn door maandelijks een praatcafé organiseren maar ook door een 
duo van vertrouwenspersonen binnen SKS waar leden mee kunnen praten. Dit is door de 
leden heel goed onthaald en leden hebben hun zorgen goed kunnen uiten.  
 
Bij JNM heeft men de indruk dat jongeren er wel goed mee overweg kunnen maar men 
mag niet onderschatten hoe zwaar het is dat er studenten in het hoger zijn die slechts 
éénmaal per week effectief fysiek contact hebben met anderen. Hij geeft aan dat het hen 
wel duidelijk is wie ze kunnen contacteren als er problemen zouden zijn bij jongeren maar 
is toch vragende partij voor een hulpmiddel / extra informatie van de stad uit. 
 
In de chat werden volgende sites gedeeld die kunnen verder helpen bij het mentaal 
ondersteunen van jongeren: 
- Awel | Awel 
- No-nonsense info voor jongeren | WAT WAT 
- Waddist | De app van de Ambrasade en de Arteveldehogeschool 
-  

 
Ter vervanging van de JAC medewerker met wie het contract stopgezet werd is de stad 
momenteel via VZW’s die zich specialiseren in opbouwmedewerkers op zoek naar een 
opbouwmedewerker om aan te nemen.  
 
9. De poets  - 3 april 2021 
 
De milieudienst vraagt aan de leden van de jeugdraad om op 3 april mee te helpen aan De 
Poets om te helpen Zottegem proper te maken. De milieudienst voorziet materiaal (zakken, 
afvalprikkers) en een 4-uurtje voor de deelnemers. 
 
Hellen maakte een formuliertje via waar personen zich kunnen inschrijven voor De Poets 
zodat men op voorhand kan inschatten hoeveel aanwezigen men kan verwachten.  
 
De poets vind plaats op zaterdag, maar als je dit liever op zondag doet is dat geen enkel 
probleem. Je kan dat opgeven in het formulier dat Hellen maakte. 
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KAJ Sint-Maria-Oudenhove geeft aan hier sowieso aan deel te nemen. SKS denkt ook deel 
te zullen nemen. Chiro Zottegem geeft aan dat er in de paasvakantie geen Chiro is maar 
kijkt wat mogelijk is. 

 
10. Varia 

 
- Maaike is nog op zoek naar animatoren om in de paasvakantie mee te werken als 

vrijwilliger op het speelplein. Niet enkel voor dan, maar ook voor altijd want het 
speelplein is superleuk! 

- Ook voor de grabbelpas is Maaike nog op zoek naar animatoren 
- Maaike zegt dat ze uitkijkt naar de skate pop-up omdat ze rolschaatsen gekocht heeft. 

Het zijn roze rolschaatsen met gele veters. 
- Hellen geeft een initiatie rolschaatsen bij opening van het pop-up skatepark. De 

jeugdraad is unaniem voorstander. 
- Op 24 en 25 april is het afhaal-spaghettiweekend t.v.v. het buitenlands kamp van de 

Givers. Jarne zegt dat hij veel spaghetti wil kopen.  
- Lieselotte haar dochter is gestart in een jeugdvereniging: de scouts. 
- Lisa is weer leiding bij Chiro Zottegem.  
- Louise zegt dat ze blij is dat ze in het bestuur van de jeugdraad zit 
- Jordy Van Bever laat via Nas weten dat hij de bingo heel tof vond. 
- SKS kreeg van Brecht Cassiman een herinnering om een container aan te vragen. 

Hiervoor hebben zij een vast adres nodig om deze te plaatsen en dat mag niet bij 
iemand thuis zijn. Daarom vroegen ze zich af of dit aan het jeugdcentrum geplaatst kan 
worden. Hellen en Lieselotte raden aan om deze vraag te richten tot het 
schepencollege. We vragen ons af SKS echt een nood heeft aan een vaste container . 

- Het begeleidingsteam van de hangjongeren is uitgebreid met een extra begeleider. Ze 
hebben hun basis van activiteiten ook uitgebreid naar Ronse. 

- Tim geeft aan dat hij deze week al een jaar lang op zijn nieuw werk werkt. 
 

Volgende Vergadering: 20 mei 2021 – 20 h: hopelijk offline. 


